
1 
 

P r o t o k ó ł  Nr XXIV/2016 
 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu  28 października 2016r.  w Domu Kultury           
 w Kotlinie w godz. od 900 do 1045 

 
 

 
I. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
                    Otwarcia  XXIV sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Gminy 
Tomasz Kosiński witając: Wójta Gminy Mirosława Paterczyka,  Sekretarza Gminy Michała 
Urbaniaka, kierownika Rewiru Dzielnicowych  KPP w Jarocinie Karola Berę, radnych, 
sołtysów i redaktora Gazety Jarocińskiej. 
Przewodniczący Rady stwierdził kworum, bowiem na ustawowy skład 15 radnych obecnych 
było 15. 
Nieobecni byli zaproszeni sołtysi: Szymon  Matuszewski i Józef  So łtysiak. 
Listy obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
                 Wójt Gminy wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad punktu                         
„ Zaopiniowanie wniosku Wójta Gminy  o dofinansowanie  budowy dróg transportu 
rolniczego”. 
Za wnioskiem Wójta głosowało 15 radnych. 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXIII  sesji Rady Gminy. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XXIII 

sesji Rady. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady z analizy  oświadczeń  majątkowych za 2015 rok. 
7. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie od XXIII sesji Rady oraz z wykonania 

uchwał Rady. 
8. Informacja Wójta Gminy z analizy oświadczeń majątkowych za 2015 rok. 
9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny  2015/2016, w tym o 

wynikach sprawdzianu i egzaminów. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczenia podatku rolnego na 2017 rok. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Kotlin. 
13. Podjęcie uchwały zmieniającej budżet Gminy na 2016 rok.   
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy. 
15. Zaopiniowanie  wniosku Wójta Gminy o dofinansowanie  budowy dróg transportu 
      rolniczego. 
16. Wolne głosy i wnioski. 

  17. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 
       18. Zamknięcie obrad.   

 
ad. 3 Przyjęcie protokołu z XXIII  sesji Rady Gminy. 
                   Do protokołu z XXIII sesji Rady Gminy, który wyłożony został do wglądu na 
posiedzeniu  wspólnym stałych komisji Rady w dniu 27 października br.  i przed dzisiejszą 
sesją  nie wniesiono uwag. 
Protokół przyjęto jednogłośnie 15 głosami za. 
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ad.4 Interpelacje i zapytania radnych. 
                  Wnioski zgłosili: 
Radny  Lucjan Antczak  wnioskował o przygotowanie projektu  uchwały w sprawie 
regulaminu  przyznawania stypendiów uczniom. 
Radny Grzegorz Warmuz  pytał – do kogo należy wybudowanie oświetlenia ulicznego przy  
drodze powiatowej Kotlin – Wilcza? 
Radny Warmuz wnioskował o wprowadzenie  budowy oświetlenia przy drodze Kotlin – Wilcza 
do budżetu Gminy na rok 2017 z uwagi na  odpowiedź ze Starostwa Powiatowego, że  zadanie 
to nie jest zadaniem Powiatu. 
Radny Marian Niewiada wnioskował o: 
- wycięcie krzaków i przycięcie gałęzi drzew przy drodze Wola Książęca – Wysogotówek     
   i w Woli Książęcej na Poniatówce, 
- naprawę drogi   powiatowej w Woli Książęcej przy posesji nr 69, 
- sprawdzenie przyczyny gromadzenia się wody na polach rolników w Woli Książęcej,  
  wskazując, że przyczyną są działania podejmowane przez  jednego z właścicieli 
  nieruchomości. 
 Wójt poinformował, że w sprawie tej  rozmawiał z kierownikiem  Referatu  Dróg  
 Powiatowych. 
 
ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od 
XXIII sesji Rady. 
                   Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 30 września br.  przekazał 
Wójtowi uchwały podjęte na XXIII sesji Rady w dniu 27 września br. 
W dniu 3 października br. przekazano Wójtowi  interpelacje i wnioski  radnych i sołtysów 
zgłoszone na  XXIII sesji Rady. 
Przewodniczący Rady poinformował, że : 
- w dniu 14 października br.  wpłynęło do Rady Gminy  pismo z Gimnazjum im. Jana Pawła II 
w Kotlinie podpisane przez Wł. Szymkowiaka – kierownika zawodów, o środki finansowe  na 
zorganizowanie turnieju unihokeja z okazji  jubileuszu 20 – lecia  UKS „Kotlin” i sukcesów  
odniesionych przez młodzież ze Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Kotlinie podczas finału 
Ogólnopolskich Igrzysk Młodzieży Szkolnej  i Gimnazjady Szkolnego Związku Sportowego    
w Elblągu, 
- w dniu 18 października br. otrzymał pismo  z Powiatowej Rady Rynku Pracy w Jarocinie  
wraz z pismem Wicemarszałka Województwa Wielkopolskiego informujące o  planowanym 
wznowieniu ruchu kolejowego na trasie Jarocin – Gniezno w rozkładzie jazdy pociągów  - 
edycja 2016/2017, 
- w dniu 25 października br. do Rady Gminy wpłynęło pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej 
w Sławoszewie z siedzibą w Parzewie z prośbą o dofinansowanie zakupu sztandaru, tablicy 
pamiątkowej i popiersia patrona Szkoły Arkadego Fiedlera. Uroczystość  nadania Szkole 
imienia planowana jest na dzień 28 listopada 2016r. 
Poza tym: Przewodniczący Rady: 
-  uczestniczył w uroczystości zorganizowanej w Sławoszewie z okazji 1050 lecia Chrztu  
   Polski, 
- w dniu wczorajszym obecny był na sesji Rady Powiatu w Jarocinie, 
- obserwował zawody  - finały  unihokeja  gimnazjalistów  w powiecie, gdzie zarówno  
  dziewczęta jak i chłopcy z Gimnazjum w Kotlinie wygrali i uczestniczyć będą  w zawodach 
  na poziomie mistrzostw Wielkopolski. 
Przewodniczący Rady  zwrócił się z pytaniem do Wójta Gminy – na jakim etapie  jest obietnica  
zakupu kijów do unihokeja, złożona młodzieży  po wygranych zawodach w Elblągu ? 
Wójt odpowiedział, że nie obiecał, że kije będą, tylko  prosił  specjalistę  w tej dziedzinie Wł. 
Szymkowiaka o charakterystykę techniczną kijów i  informację taką  otrzymał i z tematem tym 
będzie się mierzył. 
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Przewodniczący Rady pytał – co ma odpowiedzieć młodzieży? 
Wójt  odpowiedział, że  gdy będą środki, to kije będą zakupione,  gdy nie będzie środków, to 
nie będą zakupione. Gmina nie posiada  środków, które mogłaby wydać już teraz, bez ich 
zaplanowania. Wójt poinformował, że nie obiecał, że kije zostaną zakupione.  Gdy będą środki 
będą, tak jak  odnowiono parkiet na sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej w Kotlinie. Nie 
może być natomiast stawiany pod ścianą, że musi być już teraz, bo wiąże się to ze środkami. 
Radny Zdzisław Staszak pytał – ile kosztują kije? 
Przewodniczący Rady odpowiedział, że ok.  4 tys. zł.   
Przewodniczący mówił, że  nie jest osobą kompetentną żeby za Wójta odpowiadać za  składane 
obietnice.  Przewodniczący Rady dał przykład jednego z prezydentów, który w ciągu dnia  coś 
powiedział, a wieczorem inny pan tłumaczył, co pan prezydent miał na myśli. I tu jest podobna 
sytuacja – mówił. 
Do  informacji Przewodniczącego nie wniesiono uwag. 
 
ad.6 Informacja Przewodniczącego Rady z analizy  oświadczeń  majątkowych za 2015 
rok. 
               Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy radni  zobowiązani do złożenia 
oświadczenia majątkowego za rok 2015  złożyli oświadczenie  w terminie  ustawowym do 30 
kwietnia 2016r. i nie stwierdzono w nich nieprawidłowości. 
Jeden egzemplarz  oświadczeń wraz z kopiami zeznań podatkowych przekazano  w dniu 11 
maja 2016r. do Urzędu Skarbowego w Jarocinie. Także w dniu 11 maja 2016r.  przekazano 
Wójtowi Gminy kopie oświadczeń majątkowych  radnych w celu udostępnienia ich  na stronie 
internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy Kotlin. 
Swoje oświadczenie majątkowe Przewodniczący przekazał Wojewodzie Wielkopolskiemu       
w dniu 26 kwietnia 2016r. 
Wojewoda  Wielkopolski  w piśmie, które wpłynęło do Rady Gminy w dniu 26 września 
2016r. poinformował, że nie stwierdzono nieprawidłowości w  oświadczeniach złożonych 
przez Przewodniczącego Rady i przez Wójta Gminy. 
Informacja  Przewodniczącego Rady i pismo Wojewody Wielkopolskiego stanowią załączniki 
do niniejszego protokołu. 
Do informacji Przewodniczącego nie wniesiono uwag. 
 
ad. 7 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie od XXIII sesji Rady oraz           
z wykonania uchwał Rady. 
               Wójt poinformował, że w dniu 30 września br.  przekazał  do Wielkopolskiego 
Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu Wydział Kontroli, Prawny i Nadzoru  uchwały podjęte na 
XXIII sesji Rady. 
Także w dniu 30 września br. przekazał do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu 
Zespół w Kaliszu uchwały  objęte nadzorem RIO. 
W dniu 27 września br. do Redakcji Dziennika Urzędowego Województwa Wielkopolskiego  
przekazano uchwały stanowiące prawo miejscowe i  uchwały te zostały opublikowane. 
Wszystkie uchwały  wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy  i umieszczono na 
stronie internetowej BIP Urzędu Gminy. 
W okresie od XXIII sesji Wójt wydał 5 zarządzeń, w tym:  w sprawie uchylenia zarządzenia  
dotyczącego powołania gminnej komisji ds. nagród dla nauczycieli i 4 zarządzenia  w sprawie 
zmiany budżetu Gminy. Powodem zmiany budżetu było między innymi otrzymanie dotacji  na 
zatrudnienie asystenta rodziny  i potrzeba częściowego rozdysponowania rezerwy budżetowej 
ogólnej  w kwocie 13 tys. zł, z tego 6 tys. na opłacenie pobytu dzieci z terenu gminy                 
w przedszkolu poza terenem Gminy Kotlin i 7 tys. zł  na zakup kruszywa  koniecznego do 
remontu dróg gminnych. 
W okresie międzysesyjnym: 
- w dniu 30 września dokonano odbioru końcowego  zadania  polegającego na rozbudowie   
   istniejącej oczyszczalni ścieków w Wyszkach, 
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- w dniu 3 października dokonano odbioru końcowego  zadania  pn. budowa wiaty piknikowo –  
  festynowej w Woli Książęcej, 
- 17 października odbył się  komisyjny przegląd  budynku  - Domu Kultury z  Biblioteką  
  w Kotlinie, 
- 18 października podpisano umowę pożyczki  z Wojewódzkim Funduszem Ochrony 
   Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu na kwotę 2.200.000,- zł  na budowę  
   kanalizacji sanitarnej we wsiach Racendów i Wysogotówek, 
- 19 października  odbyła się narada  koordynacyjna , której tematem   było zaawansowanie  
   prac  na realizowanym zadaniu – budowie kanalizacji sanitarnej we wsiach Racendów  
   i Wysogotówek, 
- 24 października odbył się odbiór końcowy  zadania – nadbudowy i rozbudowy istniejącego  
   garażu OSP w Woli Książęcej. 
Wójt poinformował, że na złożony wniosek  Minister Sportu  przesunął termin realizacji  
budowy boiska wielofunkcyjnego i bieżni przy Szkole Podstawowej w Woli Książęcej  do dnia 
30 października 2017 roku.  
W dniu wczorajszym  złożona została  jedna oferta przez Związek Spółek Wodnych  
w Jarocinie  na przebudowę ulicy Słonecznej.  Cena złożonej oferty to 156.901,41 zł brutto. 
Poza tym, Wójt w dniu: 
- 12 października obecny był na zebraniu wiejskim w Twardowie, 
- 13 października obecny był na zebraniu wiejskim w Woli Książęcej, 
- 13 października uczestniczył w szkoleniu Lidera Zielonej Wielkopolski w Wysogotówku, 
- 14 października  uczestniczył w uroczystości  z okazji Dnia Edukacji Narodowej  
  zorganizowanej w Urzędzie Gminy, 
- 14 października uczestniczył w uroczystości  50 – lecia pożycia  małżeńskiego par  
   małżeńskich z terenu gminy, 
- 22 października  obecny był na uroczystości z okazji 40 -  lecia Koła Gospodyń Wiejskich  
  w Kurcewie, 
- obecny był na rozprawie w Samorządowym Kolegium Odwoławczym w Kaliszu w sprawie   
   tartaku w Woli Książęcej. 
Do sprawozdania Wójta nie wniesiono uwag. 
 
ad.8 Informacja Wójta Gminy z analizy oświadczeń majątkowych za 2015 rok. 
                 Informację z analizy oświadczeń majątkowych za 2015 rok w imieniu Wójta złożył 
Sekretarz Gminy. 
Oświadczenia majątkowe : Sekretarza, Skarbnika, kierowników jednostek organizacyjnych  
Gminy  i osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Wójta  złożone zostały               
w ustawowym terminie do dnia 30 kwietnia 2016r. 
Jeden egzemplarz oświadczeń  wraz z kopiami zeznań podatkowych przekazano do Urzędu 
Skarbowego w Jarocinie. 
Oświadczenie majątkowe Wójta Gminy  wraz z kopią zeznania podatkowego przekazano            
w dniu 12 kwietnia 2016r. Wojewodzie Wielkopolskiemu. Wojewoda pismem z dnia 22 
września br. poinformował, że oświadczenie złożono w terminie i nie stwierdzono w nim 
nieprawidłowości. 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
ad.9 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny  2015/2016, w tym o 
wynikach sprawdzianu i egzaminów. 
                  Przewodniczący Rady poinformował, że informacja  o stanie realizacji zadań 
oświatowych omówiona została szczegółowo na posiedzeniu wspólnym stałych komisji Rady 
w dniu wczorajszym, na którym obecni byli dyrektorzy szkół i dyrektor przedszkola. 
Do informacji nie wniesiono uwag. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
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                Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim 
Adamski poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i 
Finansów oraz Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Gminy w dniu 27 
października br. obecnych było 8 członków Komisji  Budżetowej. 
Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał w sprawie : 
1) obniżenia średniej ceny skupu żyta  przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku  
     rolnego na 2017 rok – 7 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym, 
2) wprowadzenia opłaty prolongacyjnej  - 8 głosami za, 
3) zmiany Statutu Gminy Kotlin – 8 głosami za, 
4) zmiany budżetu Gminy na 2016 rok  8 głosami za, 
5) zmiany WPF 7 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym. 
Komisja  zaproponowała  złożenie wniosku o dofinansowanie budowy 6 dróg transportu 
rolniczego o łącznej długości 3,78 km w miejscowościach: Wola Książęca działka nr 42, Kotlin 
działka nr 139 i 71, Wilcza działka nr 137,  Wyszki działka nr 35/3, Wysogotówek działka nr 
148 i Racendów działka nr 60  o długości 0,65 km. 
               Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Lucjan Antczak poinformował, że 
w posiedzeniu wspólnym stałych komisji Rady w dniu  wczorajszym obecnych było 5 
członków Komisji Zdrowia. 
Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego    
i Ochrony Przeciwpożarowej zaopiniowała pozytywnie projekty uchwał w sprawie: 
1) obniżenia średniej ceny skupu żyta  przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku  
     rolnego na 2017 rok – 4 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym, 
2) wprowadzenia opłaty prolongacyjnej  - 5 głosami za, 
3) zmiany Statutu Gminy Kotlin – 5 głosami za, 
4) zmiany budżetu Gminy na 2016 rok  5 głosami za, 
5) zmiany WPF 5 głosami za. 
Komisja  zaproponowała  złożenie wniosku o dofinansowanie budowy 6 dróg transportu 
rolniczego o łącznej długości 3,78 km w miejscowościach: Wola Książęca działka nr 42, Kotlin 
działka nr 139 i 71, Wilcza działka nr 137,  Wyszki działka nr 35/3, Wysogotówek działka nr 
148 i Racendów działka nr 60  o długości 0,65 km. 
 
ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 
podstawa obliczenia podatku rolnego na 2017 rok. 
                  Uchwała Nr XXIV/140/2016 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 
przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na 2017 rok podjęta została 14 
głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym. 
Cenę żyta obniżono z kwoty 52,44 zł  za 1 dt na 47,00 zł za 1 dt. 
 
ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej. 
                  Uchwała Nr XXIV/141/2016 w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej  
podjęta została 15  głosami za. 
Wprowadzona stawka  jest równa obniżonej stawce odsetek za zwłokę od zaległości 
podatkowych. 
 
ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Kotlin. 
                   Uchwała Nr XXIV/142/2016 w sprawie zmiany Statutu Gminy Kotlin podjęta 
została 15 głosami za. 
 
ad. 13. Podjęcie uchwały zmieniającej budżet Gminy na 2016 rok.   
                    Uchwała Nr XXIV/143/2016  zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy 
Kotlin na rok 2016 podjęta została 15 głosami za. 
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ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy. 
                     Uchwała Nr XXIV/144/2016  zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kotlin podjęta została 14 głosami za, przy 1 głosie 
wstrzymującym. 
Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 
 
ad. 15  Zaopiniowanie wniosku Wójta Gminy  o dofinansowanie budowy dróg transportu 
rolniczego. 
                Rada Gminy jednogłośnie podjęła opinię Nr 2/XXIV/2016 w sprawie wyrażenia 
opinii o wniosku Wójta Gminy Kotlin o dofinansowanie budowy dróg transportu rolniczego. 
Rada Gminy zaopiniowała  pozytywnie wniosek Wójta  złożony  w Urzędzie Marszałkowskim 
Województwa Wielkopolskiego w Poznaniu o dofinansowanie z Funduszu Ochrony Gruntów 
Rolnych budowy dróg transportu rolniczego o łącznej długości 3,78  km w miejscowości: 
Wola Książęca dz. nr 42, Kotlin dz. nr 139 i 71, Wilcza dz. nr 137,  Wyszki dz. nr 35/3, 
Wysogotówek dz. nr 148, Racendów  dz. nr 60 -  o długości 0,65 km. 
Opinia stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad. 16. Wolne głosy i wnioski. 
               Radna Dominika Kwiecińska mówiła, że Rada  Gminy obniżyła cenę skupu żyta, 
jednak oznacza to podwyższenie podatku rolnego w 2017 roku. 
Radna mówiła, że sytuacja   na wsi nie poprawiła się.  
Dalej radna mówiła, że  opracowywany jest projekt budżetu Gminy na 2017 rok, planowane są 
inwestycje, proponując  poszukanie  środków gdzie indziej, w innych podatkach, a rolnikom 
dać odsapnąć. 
Wójt przypomniał o wniosku radnego Tomasza Graczyka o obniżenie podatku od prowadzonej 
działalności. 
Wójt poinformował, że nie planuje się  podwyżki podatku od nieruchomości. 
Wójt  przypomniał, że mimo, iż mamy  nie porównywać się do innych gmin, to  informuje, że 
podatek rolny w  Gminie Kotlin jest najniższy. 
Radny Grzegorz Warmuz  mówił, że prezes GUS obniżył cenę żyta. 
               Radny Krzysztof Szyszka  pytał w związku z zapowiedzią rządu – czy w Kotlinie 
przywrócony zostanie posterunek policji? 
Kierownik Rewiru Dzielnicowych Karol Bera odpowiedział, że jeżeli będą możliwości 
lokalowe, to tak ale  na chwile obecną nie. 
                 Radna Beata Skowrońska wnioskowała o: 
-  uzupełnienie poboczy drogi Kotlin – Sucha, które po opadach deszczu powróciły do stanu  
   poprzedniego,  
-  wycięcie  suchej lipy przy drodze Sławoszew – Racendów, 
- przycięcie gałęzi drzew  w Sławoszewie  na Dolince, 
- wycięcie suchego świerku i tui przy obelisku, 
- ułożenie  kostki brukowej na przystanku autobusowym w Sławoszewie. 
               Kierownik Rewiru Dzielnicowych zaprezentował urządzenie  do badania  zawartości 
alkoholu, wnioskując w imieniu Komendanta Policji  o zaplanowanie  w budżecie Gminy 
środków na zakup   takiego urządzenia, którego koszt wynosi ok. 1 tys. zł. 
                Radna Dominika Kwiecińska wnioskowała  o: 
-  przygotowanie regulaminu korzystania z boisk sportowych, 
-  przycięcie żywopłotu przy boisku sportowym, 
- wycięcie krzaków przy drodze Twardów – Wyszki, 
- wzmocnienie  poboczy na drodze Twardów – Kurcew  np. asfaltem z uwagi na to, że  część 
kruszywa, które jest na poboczu nanoszona  jest przez koła samochodów na asfalt. 
Przewodniczący Rady  również zgłosił wniosek o przygotowanie regulaminu boisk sportowych 
i sprawdzenie zamontowanych bramek na boiskach. 
 

 



7 
 

                Radny Grzegorz Warmuz  wnioskował o ustawienie wiaty autobusowej w Wilczy. 
Wójt odpowiedział, że obecnie wiata ustawiona  została przy ul. Poznańskiej w Kotlinie, a 
następnie będzie w Wilczy i w Kurcewie. 
                  
  ad. 17. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 
                  Wójt poinformował, że w dniu 3 października br. przekazał do Starostwa 
Powiatowego w Jarocinie wnioski dotyczące dróg powiatowych. 
Także w dniu 3 października przekazał do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 
Oddział w Poznaniu wniosek o wyznaczenie przejścia dla pieszych na drodze nr 11 na 
wysokości bramy wjazdowej do Domu Pomocy Społecznej im. Marii Kaczyńskiej w Kotlinie. 
Na wnioski te do dnia dzisiejszego nie  ma odpowiedzi. 
                   Wójt zapoznał  radnych z odpowiedzią GDDKiA  Oddział w Poznaniu  na wniosek  
w sprawie poprawy bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych na drodze nr 11 w miejscowości 
Wyszki. 
Dyrekcja zaproponowała  wyznaczenie  nowego  przejścia  pomiędzy dwoma zatokami 
autobusowymi i oddalonego od niebezpiecznego łuku. 
                    Dalej Wójt poinformował, że: 
 - wg opinii radcy prawnego nie ma potrzeby uzupełnienie regulaminu przyznawania tytułów 
   Honorowy Obywatel Gminy i Zasłużony dla Gminy, 
- sprawa opłaty za odpady  pozostawione po organizowanych imprezach w świetlicach  
   wiejskich będzie uregulowana zarządzeniem, 
-  środki  za wyjazd uczniów do Elbląga przekazane zostały  w miesiącu maju br. 
-  szkoła posiada środki  z przeznaczeniem na zawody organizowane w związku z 20 leciem  
   UKS-u. 
                    Przewodniczący Rady mówił, że ma nadzieję, że na następnej sesji Wójt 
poinformuje, że znalazł 4 tys. zł na zakupów kijów do unihokeja. 
Wójt odpowiedział, że jest problem w przekazywaniu informacji , czego przykładem było 
uregulowanie rachunku za wyjazd uczniów na zawody do Elbląga. 
 
  

       ad.18. Zamknięcie obrad.   
                   Dziękując za udział Przewodniczący zamknął XXIV sesję Rady Gminy Kotlin. 
 
 
 
 
Protokółowała: Paterczyk K. 
 
 
 

 


